
PROTOKÓŁ Nr XXIII/08 
z przebiegu XXIII sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 26 lutego 2008 roku 
____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 12
50

.
 
  

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta, 

który przywitał zebranych. Lista obecności stanowi załącznik.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński poinformował, że radni otrzymali porządek 

obrad z projektami uchwał i zapytał, czy są uwagi lub inne propozycje do zaproponowanego 

porządku.  

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku sesji poprzez 

wprowadzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Miasto Dęblin na 2008 r.  

 Uzasadniając wniosek Burmistrz poinformował, że projekt uchwały wynika z uwag organu 

nadzoru Wojewody Lubelskiego dotyczących interpretacji ustawy - Karta Nauczyciela i nie ma 

wpływu na wielkość wynagrodzenia.  

 
Przystąpiono do głosowania rozszerzenia porządku sesji.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” rozszerzeniem porządku było 14 głosów 

(jednogłośnie). 

 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XIII sesji Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Dęblin na 2008 rok. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) nabycia działki położonej przy ulicy Okrzei; 

b) nabycia działek położonych w osiedlach Wiślana-Żwica i Pułaskiego; 
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c) zmiany górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych. 

d) zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących własność Miasta Dęblin; 

e) przyznania Burmistrzowi Miasta Dęblin dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2007 r. 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Dęblin 

na 2008 r. 

7. Wolne wnioski. 

8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

9. Zatwierdzenie protokółu XXII sesji Rady Miasta. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie 
między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że oprócz udziału  

w posiedzeniach komisji Rady Miasta, w okresie między sesjami uczestniczył: 

� 02.02. - w rozstrzygnięciu plebiscytu na najlepszego sportowca i trenera roku 2007 

organizowanego przez tygodnik "Twój Głos"; 

� 18.02. - w Konwencie Rady Miasta, który ustalił porządek obecnej sesji i wypracował stanowisko 

Rady na spotkanie z Zarządem Rady Powiatu w Rykach w sprawie przejęcia przystani nad Wisłą 
(obecnej siedziby Miejskiego Domu Kultury); 

� 21.02 - w pogrzebie majora Ziemskiego w Opactwie, który zginął w katastrofie samolotu pod 

Mirosławcem. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie między sesjami 

przygotowywany był ostateczny projekt budżetu oraz materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta. 

Ponadto Urząd jest w okresie sprawozdawczym dotyczącym działalności gminnej, w tym  

z wykonania budżetu, gdzie sprawozdanie liczbowe zostało już przekazane Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej, a poza tym: 

� 02.02. - uczestniczył w studniówce w Liceum Ogólnokształcącym w Dęblinie. 

� Poinformował, że wpłynęła negatywna opinia Ministerstwa Obrony Narodowej na temat 

przekazania całości działki na Twierdzy (kompleks garażowy, zabudowa wojskowa i kino 

Twierdza). MON twierdzi, że część tej nieruchomości (baza sprzętu będąca w dyspozycji 

Jednostki Stawy) jest niezbędna wojsku, natomiast z opinii wynika, że część tej działki jest 

możliwa do przekazania, ale zachodzi konieczność podziału geodezyjnego działki. Ponieważ 
działka jest pod ochroną konserwatorską, jakikolwiek podział geodezyjny wymaga zgody 

Konserwatora Zabytków.  

� 15.02. - odbyło się spotkanie z Konserwatorem w wyżej omawianej sprawie.  

� Burmistrz przypomniał, że w dniu 31 marca kończy się ważność dotychczasowych dowodów 

osobistych. Na terenie Dęblina nie wymieniło dowodów około 330 osób, z tego przypuszczalnie 

około 100 osób jest za granicą, i do wszystkich zostały wysłane pisma z przypomnieniem. 

� 05.02. - uczestniczył w naradzie technicznej projektowanej drogi nr 801 w Zarządzie Dróg 

Wojewódzkich. Narada dotyczyła rozstrzygnięcia problemów związanych z projektowaniem tej 

drogi na terenie Dęblina, aby wykonanie było zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego, 

oraz wzdłuż całej jej długości będzie ścieżka rowerowa, chodnik a także zatoki autobusowe. 

� 06.02. - odbyło się spotkanie z dyrektorem Zakładu Nieruchomości PKP, między innymi  

z tematem przejęcia pompowni ścieków. 
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� 13.02. - wspólnie z Przewodniczącym Rady Miasta wręczał medale za długoletnie pożycie 

małżeńskie osobom, które nie mogły z powodu choroby uczestniczyć w uroczystości 

organizowanej w Urzędzie Miasta. 

� 14.02. - odbyły się negocjacje umowy z Zakładem Energetycznym na konserwację oświetlenia 

zakończone podpisaniem umowy na wzrost o 1% dotychczasowej wartości (na wstępie Zakład 

proponował wzrost o 2,5%).  

� 14.02. - brał udział w zakończeniu Turnieju Halowej Ligi Piłki Nożnej Gimnazjów 

organizowanego przez KKS "Czarni" na obiektach Zespołu Szkół Nr 4. 

� 14.02. - odbyło się rozstrzygnięcie konkursu fotograficznego w Miejskim Domu Kultury. 

� 15.02. - spotkanie w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w sprawie realizacji projektów unijnych. 

� 15.02. - spotkanie z wójtem Stężycy w sprawie cen ścieków. Stężyca wnioskuje o obniżenie ceny 

ścieków z jej terenu, motywując to tym, że sieć kanalizacyjna jest w utrzymaniu gminy a nie 

Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej, więc jej utrzymanie nie wchodzi w koszty 

działalności Zakładu. 

� 18.02. - spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie 

dofinansowania inwestycji z zakresu oświaty i kultury. 

� 18.02. - odbyło się spotkanie w Starostwie Powiatu na temat przekazania przystani nad Wisłą.  
W dniu 31 stycznia zostało skierowane ponowne pismo do Starostwa o przeniesienie własności 

nieruchomości na rzecz miasta Dęblin ze zobowiązaniem pokrycia kosztów notarialnych  

i dofinansowania wszystkich inwestycji realizowanych przez powiat rycki na terenie Dęblina  

z udziałem środków unijnych w okresie programowania w latach 2007-2013 w wysokości 75% 

udziału własnego jak również użyczenia drugiego budynku znajdującego się na tej nieruchomości 

na rzecz Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2. Ze strony Dęblina w spotkaniu uczestniczył Konwent 

Rady, natomiast ze strony Powiatu uczestniczyli wszyscy radni Rady Powiatu i opinia ich była 

pozytywna. Starostwo przygotowało projekt uchwały na przekazanie nieruchomości, ale bez 

dojazdu, który nie jest ich własnością, tylko Skarbu Państwa.  

� 20.02. - uczestniczył w konferencji w Lublinie organizowanej przez Wojewodę Lubelskiego  

i Marszałka Województwa z udziałem Ministra Rozwoju Regionalnego. Konferencja była  

w części poświęcona możliwościom pozyskiwania środków unijnych. 

� 21.02. - brał udział w uroczystościach pogrzebowych pilota majora Leszka Ziemskiego, który 

zginął w katastrofie lotniczej w Mirosławcu.  

 

Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Waldemar Chochowski: 
� wnioskował do radnych Powiatu Ryckiego o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych  

o uporządkowanie poinwestycyjne budowy sieci gazowej wzdłuż ulicy Stawskiej i przywrócenie 

stanu poprzedniego - firma wykonująca inwestycję nie uprzątnęła po sobie śmieci złożonych  

w lesie, natomiast gazociąg był prowadzony przez grunty wspólnoty Mierzwiączka, gdzie rury 

zostały zakopane w ziemi bez jej ponownego wyrównania; 

� zgłosił wyrwę (około 20 metrów) w linii brzegowej Wisły od strony wału w okolicy Młynek - 

prosił o skontrolowanie przez pracowników Urzędu Miasta i powiadomienie odpowiednich służb; 

� zwrócił się do przedstawiciela Policji prosząc w imieniu Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 

Staszica o zwrócenie uwagi na zachowanie młodzieży na osiedlu, która gromadzi się wokół klatek 

bloków, hałasuje, pozostawiając po sobie puste butelki i nieczystości w piwnicach. 

− Pojawił się również problem z nalepkami o napisach kojarzących się z Klubem Sportowym 

"Czarni", które bardzo trudno oderwać, przyklejanymi wszędzie, na klatkach schodowych, 

samochodach, przystankach, tablicach ogłoszeń, itd. Mieszkańcy bardzo negatywnie reagują na 

naklejki, co bardzo obciąża konto Klubu.  
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− Radny prosił również Policję o zwracanie uwagi i legitymowanie młodzież siedzącą późnymi 

wieczorami i w nocy na przystankach autobusowych. Młodzi ludzie piją na przystankach 

alkohol, dewastują je, malują, przyklejają naklejki.  

 

Radny Henryk Wiejak: 
� Wnioskował: 

− o podjęcie działań w celu wyrównania pobocza przy ulicy Stężyckiej. Został podniesiony 

chodnik i między jezdnią a chodnikiem powstało zaniżenie terenu, co stwarza ogromne 

niebezpieczeństwo. Na tym poboczu przy krawędzi jezdni wycięto lipy a pozostawiono karpy 

drzew, które wystając nad powierzchnię ziemi również stwarzają niebezpieczeństwo (wn. nr 

185/08). 

− o zaprzestanie ograniczania oddziałów leczniczych w szpitalu dęblińskim. Mieszkańcy są 
zaniepokojeni, ponieważ ostatnio zaprzestał funkcjonować oddział kardiologiczny. 

� Zapytał - jakie działania zostały podjęte w sprawie dalszego funkcjonowania punktu prasowego 

działającego na peronie PKP. 

 

Radny Krzysztof Karbowski: 
� Wnioskował: 

− o ukrócenie procederu wieszania ogłoszeń na drzewach jak również zaklejanie jednych 

ogłoszeń drugimi; 

− o likwidację dzikich wysypisk śmieci, między innymi na Forcie -Dęblin; 

− o likwidację zastoin wodnych, które tworzą się na skrzyżowaniu ulic Warszawskiej  

i Pułaskiego oraz Okólnej i Niepodległości; 

− o podcięcie koron i odrostów drzew w ulicy Niepodległości, Warszawskiej, Staromiejskiej. 

− o zgłoszenie (termin do 14 marca) kandydata do konkursu "Ambasador Lubelszczyzny"; 

− o uaktualnienie wszystkich statutów, regulaminów, które zaktualizowały się poprzez wpisane 

słowa nieistniejących już podmiotów, jak na przykład "zarząd miasta"; 

− o zabranie z terenu miasta wszystkich zdewastowanych betonowych taboretów. 

� Zapytał: 

− kto w imieniu gminy brał udział w przygotowywaniu strategii powiatu ryckiego; 

− jak przebiega podłączanie się do kanalizacji sanitarnej; 

− jaki jest stan przygotowań projektów nowych inwestycji w centrum miasta - to jest wymiany 

rur wodociągowych (z azbestu na PCV) i kanalizacji; 

− czy przewidywane jest składanie wniosków do strategii gminnej i kiedy zakończą się prace 

nad tym dokumentem; 

− jakie inwestycje będą prowadzone w bieżącym roku przez powiat. 

 

Radny Waldemar Warenica: 
� Powiedział, że chciał zdementować wypowiedź radnego Wiejaka o likwidacji oddziałów  

w dęblińskim szpitalu - nieprawdą jest, że w szpitalu został rozwiązany oddział kardiologiczny.  

Ze szpitala odszedł doktor Kania, ale oddział działa i sala "R" również, a Narodowy Fundusz 

Zdrowia podpisał ze szpitalem umowę. Obecnie jest nowy ordynator - Pan Sałacki, a będzie 

zatrudniony jeszcze jeden lekarz. Następnie radny poinformował, że w dniu 29 lutego o godz. 9
00

 

odbędzie się spotkanie w szpitalu wszystkich dyrektorów jednostek służby zdrowia w celu 

omówienia wyjazdowej pomocy doraźnej popołudniowej, która jest podpisana tylko do 31 marca.  
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Radny Andrzej Banaś: 
� Wnioskował o rozważenie zaproszenia dyrektora szpitala na sesję Rady w celu przedstawienia 

informacji, w jakiej sytuacji na dzień dzisiejszy znajduje się szpital, ażeby zdementować plotki 

krążące na temat szpitala. 

� Radny zwrócił się do Burmistrza, aby wystąpił do Zarządów Dróg Powiatowych, Wojewódzkich 

oraz Krajowych w sprawie nieodpłatnego przekazywania z wycinek drzew w pasach drogowych 

drzewa tartacznego nadającego się do zagospodarowania dla remizy OSP Masów, co pozwoliłoby 

zmniejszyć koszty jej budowy. 

 

Ad. pkt 5.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Dęblin na 
2008 rok. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że uchwała budżetowa (stanowi 

załącznik do protokółu) przyjmowana corocznie przez Radę Miasta jest najważniejszym 

dokumentem na dany rok, określa źródła pozyskiwania dochodów, kierunki wydatkowania środków, 

a jeśli chodzi o inwestycje, uchwała ta wyznacza kierunki inwestowania na przyszłe lata inwestycji 

zawartych w programie wieloletnim.  

 Projekt budżetu na 2008 rok został zatwierdzony przez Burmistrza w dniu 15 listopada 2007 

roku i niezwłocznie przekazany Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Przewodniczącemu Rady 

Miasta. Do czasu dzisiejszej sesji został dokładnie omówiony na posiedzeniach komisji Rady 

Miasta. W stosunku do projektu przyjętego w dniu 15 listopada wprowadzone zostały dwie 

autopoprawki. Pierwsza autopoprawka została złożona w dniu 4 lutego i wynikała z analizy 

wykonania dochodów i wydatków za rok 2007. Autopoprawka zakładała wzrost planu dochodów  

i wydatków o 521.570 zł w tym wzrost nakładów inwestycyjnych o 445.000 zł i wyodrębnienie  

w dziale - oświata i wychowanie - kwoty 100.000 zł na remonty. Druga autopoprawka złożona  

w dniu 20 lutego wynikała ze zwiększenia subwencji oświatowej o kwotę 1.167.982 zł, w całości 

przekazanej na oświatę.  
 Po zmianach projekt budżetu zakłada plan dochodów w wysokości 35.634.036 zł, natomiast 

plan wydatków - kwotę 36.318.668 zł.  

Wydatki inwestycyjne wynoszą 4.160.000 zł, co stanowi 11,5% wydatków. Różnica między 

dochodami a wydatkami wynosi 684.632 zł. Różnica ta wynika z faktu, że część wydatków zostanie 

sfinansowana nadwyżką budżetową oraz kredytem i pożyczką, które nie wchodzą do dochodów 

budżetu. Jednocześnie miasto dokonuje spłat zaciągniętych w latach ubiegłych kredytów, które  

z kolei nie wchodzą do wydatków budżetu. 

Plan dochodów w poszczególnych działach jest następujący: 

− Rolnictwo i łowiectwo - 100,00 zł - opłaty za obwody łowieckie. 

− Gospodarka mieszkaniowa - 1.211.500 zł - tj. 3,4 % ogółu dochodów. Podstawowym źródłem 

dochodów w tym dziale są dochody z nieruchomości gminnych, a w szczególności ze sprzedaży 

mienia gminnego - 730.000 zł.  

− Administracja publiczna - 334.853 zł - co stanowi 0,9 % ogółu dochodów. Jest to głównie 

dotacja z budżetu państwa w wysokości 158.103 zł i dotacja z budżetu Unii Europejskiej  

w kwocie 132.750 zł (ostateczne rozliczenie z projektu zrealizowanego w 2007 r. „Rozbudowa  

i modernizacja infrastruktury teleinformatycznej w mieście Dęblin”). 

− Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - 300,00 zł - dotacja na zadania celowe  

z zakresu obrony cywilnej. 

− Dochody od osób prawnych, osób fizycznych - 17.893.461 zł - tj. 50,2 % ogółu dochodów. Całość 
zaplanowanych dochodów stanowią dochody własne.  

− Różne rozliczenia - 10.403.298 zł - co stanowi 29,2 % ogółu dochodów, w tym subwencja 



 

______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXIII z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 26 lutego 2008 r. 

6 

oświatowa zaplanowana na kwotę 10.388.298 zł. 

− Oświata i wychowanie - 464.342 zł (1,3 % ogółu dochodów). Dochody w tym dziale to dotacje 

celowe. 

− Pomoc społeczna - 4.803.080 zł (13,5 % ogółu dochodów). Zaplanowane środki pochodzą  
z dotacji celowych w kwocie 4.798.000 zł, oraz dochodów własnych w kwocie 5.080 zł,  

− Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - 37.261 zł (0,1 % ogółu dochodów).  

W powyższej kwocie mieści się dotacja celowa ze Starostwa Powiatowego na dofinansowanie  

w wysokości 10% ogółu kosztów działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Dęblinie. 

− Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 482.851 zł, tj. 1,4 % ogółu dochodów. Jest to 

głównie (475.851 zł) rozliczenie dofinansowania projektu „Budowy kanalizacji podciśnieniowej – 

zlewnia nr 1 – I etap” z budżetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach ZPORR. 

 

 Omawiając wydatki budżetu Miasta na 2008 rok Burmistrz poinformował, że plan 

wydatków jest ściśle uzależniony od planu dochodów budżetu i ewentualnych kredytów 

zaciągniętych przez Miasto, a wydatki nie mogą przekroczyć kwoty dochodów powiększonej  

o zaciągnięte kredyty.  Potrzeby miasta są o wiele większe niż wydatki zaplanowane w budżecie, 

szczególnie, jeśli chodzi o inwestycje w zakresie infrastruktury technicznej miasta. Do tego dochodzi 

szeroki zakres zadań ze sfery społecznej (oświata, ochrona zdrowia, pomoc społeczna, kultura).  

 O ogromie potrzeb świadczą m.in. wnioski złożone do budżetu, które zostały dokładnie 

przeanalizowane, nie ma jednak możliwości by zostały w pełni uwzględnione. W dalszym ciągu 

będą poszukiwane środki pozabudżetowe na realizację niektórych zadań, szczególnie, jeśli chodzi  

o inwestycje.  

 Z posiadanych informacji wynika, że pierwsze konkursy na dofinansowanie projektów 

odbędą się nie wcześniej niż w I kwartale 2008 r., dlatego trudno jest na dzień dzisiejszy podać 
ostateczny kształt nakładów inwestycyjnych i ich wielkość. Dużo zależy od tego, czy nasze projekty 

zostaną dofinansowane i czy decyzje zapadną jeszcze w 2008 r. Projekt budżetu zakłada 

zabezpieczenie udziału własnego na realizację projektów z dofinansowaniem unijnym. Ponadto, jeśli 
chodzi o inwestycje, zakłada się również współdziałanie z jednostkami pozagminnymi. 

 

 Wydatki przedstawiają się następująco: 

 

− Rolnictwo i łowiectwo - 2.000 zł (0,01 % ogółu wydatków). Jest to 2 % od uzyskiwanych 

wpływów z podatku rolnego na rzecz Izb Rolniczych. 

− Transport - 1.632.500 zł (4,5 % ogółu wydatków). W ramach tych wydatków finansowane będą 
wydatki w zakresie utrzymania drogownictwa (drogi gminne, drogi krajowe, wojewódzkie  

i powiatowe). 

− Turystyka - 10.000 zł (0,03 % ogółu wydatków). Całość wydatków realizowana jest w ramach 

zadań własnych gminy. 

− Gospodarka mieszkaniowa - 1.190.000 zł (3,3 % ogółu wydatków). Środki przeznaczone na 

zadania własne gminy, w tym na wydatki bieżące – 920.000 zł i na zadania inwestycyjne 270.000 

zł (wykup gruntów – 190.000 zł; budowa alejki na cmentarzu komunalnym – 80.000 zł). 

W dziale tym realizowane są wydatki: 

− Gospodarka gruntami i nieruchomościami - 200.000 zł. Kwota 190.000 zł przeznaczona jest na 

działalność inwestycyjną - na wykup gruntów na rzecz miasta, głównie z przeznaczeniem pod 

drogi. Kwota 10.000 zł przeznaczona jest na wydatki bieżące dotyczące dokumentacji do 

wykupu gruntów. 

− Pozostała działalność - 990.000 zł. Kwota przeznaczona jest na wydatki rzeczowe w zakresie 

realizacji zadań własnych (910.000 zł) oraz wydatki inwestycyjne - budowa alejki na 
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cmentarzu komunalnym (80.000 zł). 

− Działalność usługowa - 170.000 zł (0,5 % ogółu wydatków). Całość tych środków przewidziana 

jest na wydatki rzeczowe, w tym przede wszystkim na wykonanie planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta. 

− Administracja publiczna - 4.190.093 zł (11,5 % ogółu wydatków). Są to środki na pokrycie 

kosztów działalności Rady Miasta i Urzędu Miasta. 

− Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa - 222.800 zł (0,6 % ogółu wydatków),  

z czego: 45.000 zł przeznaczone jest na dofinansowanie zakupu paliwa dla Komisariatu Policji  

w Dęblinie (10.000 zł) oraz na wydatki inwestycyjne - zakup samochodu (20.000 zł) i montaż 
fotoradarów (15.000 zł), natomiast 147.500 zł (środki własne) przeznaczone są na utrzymanie 

jedynej w Dęblinie Ochotniczej Straży Pożarnej w os. Masów. 
− Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych oraz wydatki związane z ich poborem - 

200.000 zł (0,6 % ogółu wydatków), w tym 5.000 zł z przeznaczeniem na koszty komornicze 

związane z rozliczaniem podatków i opłat oraz 195.000 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie 

(prowizję) dla inkasentów. 

− Obsługa długu publicznego - 650.000 zł (1,8 % ogółu wydatków), są to środki przeznaczone na 

spłatę przypadających na 2008 r. odsetek od zaciągniętych i planowanych do zaciągnięcia  

w przyszłym roku pożyczek i kredytów. 

− Różne rozliczenia - 56.199 zł (0,2 % ogółu wydatków) jest to rezerwa ogólna na nieprzewidziane 

wydatki.  

− Oświata i wychowanie oraz edukacyjna opieka wychowawcza - 17.751.322 zł (48,9 % ogółu 

wydatków).  

− Ochrona zdrowia - 277.000 zł (0,8 % wydatków), w tym kwota 215.000 zł realizowana jest  

w ramach zadań własnych, przewidziana na przeciwdziałanie alkoholizmowi oraz kwota 5.000 zł 

przewidziana na zwalczanie narkomanii.  

− Pomoc społeczna - 5.944.110 zł (16,4 % wydatków). Z tej kwoty 5.492.110 zł stanowić będzie 

budżet Ośrodka Pomocy Społecznej, a kwota 452.000 zł będzie w dyspozycji Urzędu Miasta na 

sfinansowanie dodatków mieszkaniowych. 

− Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - 43.261 zł (0,1 % wydatków), w tym między 

innymi dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

− Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 2.809.383 zł (7,7 % ogółu wydatków). 

Wydatki zaplanowano na zadania własne gminy. 

− Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - 855.000 zł (2,4 % wydatków). Całość wydatków 

realizowana jest w ramach zadań własnych gminy i przeznaczona dla miejskich instytucji kultury 

(Miejski Dom Kultury, Miejska Biblioteka Publiczna). 

− Kultura fizyczna i sport - 315.000 zł (0,9 % ogółu wydatków). Całość wydatków realizowana 

jest w ramach zadań własnych gminy. 

 

WYDATKI INWESTYCYJNE - 4.160.000 zł, co stanowi 11,5 % ogółu wydatków, w tym: 
−  Transport - 1.232.500 zł, z przeznaczeniem na: 

� Drogi publiczne wojewódzkie - kwota 200.000 zł: 

− Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w ul. Mickiewicza (k.ul. Stężyckiej) - 200.000 zł.  

� Drogi publiczne powiatowe - kwota 225.000 zł: 

1) Przebudowa dróg powiatowych w ulicach: Towarowa, Michalinowska, Wolności, 

Kościuszki - 125.000 zł, 

2) Modernizacja skrzyżowania ulic: Krasickiego, Spacerowa, Ścibiora, Kowalskiego - 

100.000 zł. 

� Drogi publiczne gminne - kwota 807.500 zł: 

1) Budowa ul. Urbanowicza i Trapezowej – 97.500 zł, 
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2) Modernizacja infrastruktury drogowej os. Wiślana - Żwica w Dęblinie – 300.000 zł,  

3) Budowa chodnika w os. 15 PP „Wilków” – 130.000 zł, 

4) Budowa ulicy na os. Wiślana (wzdłuż bl. 31-27) – 150.000 zł, 

5) Budowa chodnika w ul. Staszica – 30.000 zł, 

6) Modernizacja ul. Kołłątaja - 95.000 zł, 

7) Budowa ul. Okrzei - 5.000 zł (studium wykonalności inwestycji). 

− Gospodarka mieszkaniowa - 270.000 zł, w tym na wykup nieruchomości przeznaczona jest 

kwota 190.000 zł. 

− Administracja publiczna - 112.000 zł, w tym: 

− zakup samochodu osobowego dla potrzeb Urzędu – kwota 70.000 zł, 

− rozbudowa infrastruktury teleinformatycznej w mieście Dęblin – 32.000 zł, 

− zakup komputerów i oprogramowania dla potrzeb Urzędu Miasta – 10.000 zł. 

− Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa -132.500 zł, w tym: 

− Jednostki terenowe Policji - kwota 35.000 zł z przeznaczeniem na: zakup samochodu dla 

Komisariatu Policji w Dęblinie - 20.000 zł oraz montaż 2 fotoradarów (ul. Kocka, ul. 

Stężycka) - 15.000 zł. 

− Ochotnicze straże pożarne - kwota 97.500 zł z przeznaczeniem na kontynuację rozbudowy 

strażnicy OSP na osiedlu Masów.  

− Oświata i wychowanie - 188.000 zł, w tym: 

− Szkoły podstawowe - kwota 25.000 zł (wykonanie zasilenia elektroenergetycznego  

w budynku SP Nr 6 w Stawach niezależnego od wojskowej sieci elektroenergetycznej), 

− Przedszkola - kwota 63.000 zł (modernizacja budynku Przedszkola Nr 3), 

− Licea ogólnokształcące - kwota 100.000 zł (modernizacja budynku ZSO wraz z budową 
sali gimnastycznej).  

− Ochrona zdrowia - 40.000 zł (dalsze instalowanie kamer telewizyjnych na terenie miasta). 
− Pomoc społeczna - 5.000 zł (zakup komputerów i programów komputerowych w OPS). 

− Gospodarka komunalna i ochrona środowiska - 1.980.000 zł, w tym: 

� Budowa kanalizacji podciśnieniowej – zlewnia nr 1 „I etap” w mieście Dęblinie - 500.000 

zł (płatności za wykonane prace w 2007 r. w kwocie 358.463 zł oraz budowę 
dodatkowych przyłączy kanalizacyjnych ok. 140 000 zł). 

� Budowa oświetlenia drogowego – 195.000 zł, w tym:  

� budowa ośw. drogowego w ul. Konopnickiej - 80.000 zł, 

�  kontynuacja modernizacji oświetlenia ścieżki pieszo-rowerowej w ul. Mickiewicza 

– 80.000 zł, 

� budowa ośw. drogowego w ul. Balonna - dokumentacja - 15.000 zł, 

� budowa ośw. drogowego w ul. Warszawskiej i Niepodległości (od Irenki do 

Komisariatu Policji) - 20.000 zł.  

� Modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na 

terenie aglomeracji Dęblin – 1.000.000 zł. Przedsięwzięcie zostanie zrealizowane 

wspólnie z Gminą Stężyca przy dofinansowaniu ze środków unijnych z Funduszu 

Spójności. Wykonanie tego zadania w sposób kompleksowy uporządkuje zlewnię 
istniejącej oczyszczalni ścieków poprzez objęcie systemem kanalizacji sanitarnej niemal 

100% aglomeracji, umożliwi podłączenie do sieci kanalizacyjnej ok. 7900 odbiorców. 

Uporządkuje gospodarkę wodną miasta Dęblin i gminy Stężyca poprzez: podłączenie 

czterech niezależnie działających sieci wodociągowych w jeden spójny system, wymianę 
szkodliwych sieci wodociągowych azbestocementowych na rurociągi z PE, poprawę 
jakości wód podziemnych i likwidację zbiorników bezodpływowych, uzbrojenie terenów 

inwestycyjnych. Szacowany budżet całego projektu ok. 71 mln zł. Na rok 2008 

zaplanowano kwotę 1 mln zł na wykonanie i aktualizację dokumentacji projektowo – 
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kosztorysowej, sporządzenie studium wykonalności, wniosku na dofinansowanie 

przedsięwzięcia jak również rozpoczęcie robót budowlanych. Realizacja zadania w latach 

2008 – 2015. 

� Rewitalizacja centrum miasta - 105.000 zł. Obszar rewitalizacji centrum miasta obejmuje 

teren ul. Warszawskiej od 1-go Maja w kierunku centrum, Piłsudskiego, Wąską, Prostą, 
Żabią, Wiatraczną, Przechodnią, Staromiejską, ze szczególnym uwzględnieniem 

zagospodarowania Pl. Orląt Dęblińskich, ul. Niepodległości, Rynek, oraz obszaru ul. 

Bankowej, Okólnej, PCK. Północną granicą jest rzeka Irenka, południową – teren Wojska 

Polskiego. Koszt realizacji szacuje się na ok. 12 mln zł. Realizacja rzeczowa robót 

nastąpiłaby w latach 2008-2011 przy dofinansowaniu ze środków unijnych. 

� Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. ks. Hładuniaka i bocznej ul. Stawskiej – 100.000 zł. 

� Budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej - 50.000 zł. 

� Opracowanie koncepcji budowy sieci kanalizacji deszczowej na terenie miasta niezbędnej 

do wykonania przed budową i modernizacją dróg - 30.000 zł. 

− Kultura fizyczna i sport – 200.000 zł, z przeznaczeniem na: 

� budowę osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych – 120.000 zł;  

� przygotowanie dokumentacji na modernizację stadionu miejskiego - 50.000 zł; 

� budowę placów zabaw – 30.000 zł. 

 

Na zakończenie Burmistrz poinformował, że zadłużenie Miasta na dzień 31 grudnia 2007 r. z tytułu 

kredytów, pożyczek długoterminowych oraz obligacji komunalnych wynosiło 12.268.027 zł, w 2008 

roku planuje się spłacić 2.865.368 zł i zaciągnąć kredyt na kwotę 2.500.000 zł (z rozpoczęciem 

spłaty w 2009 r.)  

 

Następnie Burmistrz przedstawił swoje stanowisko w stosunku do wniosków Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu złożonych po analizie projektu budżetu i tak:  

� negatywnie zaopiniował wniosek Komisji dotyczący zdjęcia kwoty 5.000 zł z działu 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa oraz 5.000 zł z działu Gospodarka 

mieszkaniowa i przeznaczenie kwoty 10.000 zł na zakup komputerów i sprzętu do nagrywania 

dla Biura Rady Miasta; 

� negatywnie zaopiniował wniosek Komisji dotyczący zwiększenia kwoty kredytu z 2.500.000 zł 

do kwoty 2.700.000 zł i przeznaczenie uzyskanej kwoty 200.000 zł na dokończenie remontu 

Remizy OSP na os. Masów. 

� Natomiast wniosek, aby w ramach środków przeznaczonych w projekcie budżetu na „Turystykę” 

uwzględnić finansowanie obchodów Dni Turystyki nie jest wnioskiem wprowadzającym zmiany 

do budżetu, ale do sposobu jego realizacji, w związku z czym wniosek będzie rozpatrzony przy 

sporządzaniu układu wykonawczego budżetu. 

Kończąc wystąpienie Burmistrz wnioskował do Rady Miasta o przyjęcie projektu budżetu na 2008 

rok w przedstawionej wersji. 

 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła uchwałę z uzasadnieniem Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu miasta Dęblin 

na 2008 rok. Opinia RIO jest pozytywna i stanowi załącznik do protokółu. 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę z uzasadnieniem Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu na 2008 r. oraz 

prognozy kształtowania się kwoty długu miasta Dęblin. Opinia RIO jest pozytywna i stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie. 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 
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Komisja Samorządu i Porządku Publicznego - opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - opinia pozytywna. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Rewizyjna - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski, który poinformował, że proponowany budżet 

miasta jest budżetem optymalnym i będzie głosował za jego przyjęciem. 

 

 Wobec negatywnej opinii Burmistrza Miasta dotyczącej wniosków Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Budżetu - Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stanowisko 

wnioskodawcy projektu budżetu: 

� "za" stanowiskiem Burmistrza w sprawie wniosku dotyczącego zdjęcia kwoty 5.000 zł z działu 

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa oraz 5.000 zł z działu Gospodarka 

mieszkaniowa i przeznaczenie kwoty 10.000 zł na zakup komputerów i sprzętu do nagrywania 

dla Biura Rady Miasta - było 12 głosów, przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się".  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Rada zaakceptowała stanowisko Burmistrza. 

� "za" stanowiskiem Burmistrza w sprawie wniosku dotyczącego zwiększenia kwoty kredytu  

z 2.500.000 zł do kwoty 2.700.000 zł i przeznaczenie uzyskanej kwoty 200.000 zł na 

dokończenie remontu Remizy OSP na os. Masów - było 12 głosów, przy 2 "wstrzymujących się.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. Rada zaakceptowała stanowisko Burmistrza. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/145/2008 w sprawie uchwalenia budżetu na 2008 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6a. 
Uchwała w sprawie nabycia działki położonej przy ulicy Okrzei. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego Wiślana II, zabudowana działka nr 2899 o powierzchni 0,1587 ha jest przeznaczona 

pod drogę publiczną oraz pod budownictwo mieszkaniowe. Mając na uwadze realizację założeń 
urbanistycznych, zasadne jest nabycie w/w działki do zasobu gruntowego gminy Miasta Dęblin. 

 

Ponieważ projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta, przewodniczący 

branżowych komisji przedstawili opinie: 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. „Za” projektem uchwały było 12 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/146/2008 w nabycia działki położonej przy ulicy Okrzei. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie nabycia działek położonych w osiedlach Wiślana-Żwica  
i Pułaskiego. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego Wiślana Żwica, działka nr 2582/4 jest przeznaczona pod drogę jako połączenie ulicy 

Żwirki i Wigury z ulicą Chorzewskiego. Natomiast działka nr 1745 przy ulicy Pułaskiego jest 

przeznaczona pod nową drogę osiedlową celem stworzenia między innymi dojazdu do nowych 

terenów pod budownictwo mieszkaniowe. Realizując założenia urbanistyczne, zasadne jest nabycie 

w/w działek do zasobu gruntowego gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik do protokółu. 

 

Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miasta i przewodniczący branżowych 

komisji przedstawili opinie: 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/147/2008 w nabycia działek położonych w osiedlach 
Wiślana Żwica i Pułaskiego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie zmiany górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w dniu 7 lutego Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. wystąpił z wnioskiem o zmianę górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi komunalne w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych (szamb) z terenu Miasta Dęblina. MZGK uzasadnia złożony wniosek 

wzrostem paliw w ostatnim okresie oraz faktem, że od lipca 2006 roku do chwili obecnej nie były 

podnoszone górne stawki. MZGK zaproponował określenie górnych stawek w dwóch wariantach:  

za wywóz ścieków ze zbiorników w ilości do 3,5 m
3
 - stawkę 23,00 zł/m

3
 netto, oraz za wywóz 

ścieków w ilości powyżej 3,5 m
3
 - stawkę 18,00 zł/m

3
 netto.  

 Ponieważ zgodnie z ustawą o utrzymaniu w czystości i porządku w gminach, Rada określając 

górne stawki opłat nie może ich dzielić, w projekcie uchwały przekazanej radnym została 

zaproponowana jedna górna stawka w wysokości 23 zł/m
3
. Projekt uchwały stanowi załącznik do 

protokółu. 
 Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały z propozycją górnej stawki  

w wysokości 21 zł/m
3 

netto, wyjaśniając, że jest ona wynikiem dyskusji na posiedzeniach komisji 

Rady i ponownym przeanalizowaniu stawek przez MZGK. Burmistrz podkreślił, że jest to górna 

stawka, której firmy zajmujące się wywozem nieczystości nie będą mogły przekroczyć, ale będą 
mogły ustalać swój cennik.  

 

Pan Dariusz Wojdat - Prezes Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z o.o. dodał, 

że na dzień dzisiejszy koszty paliwa i koszty płac to ponad 80 % ponoszonych kosztów przez 

Zakład. Stawka proponowana przez Zakład dotyczy przede wszystkim wywozu nieczystości z 

małych szamb, które jako firma komunalna Zakład musi obsługiwać, a czego inne firmy nie chciały 
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do tej pory nie wykonywać, bo było to dla nich nieopłacalne. Prezes dodał, że na komisjach była 

mowa o drogim wywozie nieczystości, ale jak to się ma do niepodłączania się mieszkańców do 

kanalizacji sanitarnej, gdzie koszt 1 metra sześciennego ścieków jest pięciokrotnie niższy od 1 metra 

sześciennego wywożonego z szamba. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

� radny Mieczysław Skibiński, który zapytał, jaka do tej pory była cena wywozu 1 metra 

sześciennego nieczystości z szamb do 4,5 m
3
 i do 10 m

3
. 

W odpowiedzi Pan Wojdat poinformował, że stawka na "duże" szamba wynosiła około 10 zł netto 

za 1m
3
, natomiast, jeśli chodzi o "małe", nie mogła być przekroczona kwota 15 zł/m

3
. 

 

� Radny Ryszard Zarówny zapytał, czy w Zakładzie jest komórka zajmująca się kontrolą ilości 

wybieranych ścieków w stosunku do ilości pobieranej wody. 

Pan Wojdat odpowiedział, że jako Zakład prowadzący usługi nie może przeprowadzać kontroli z 

ilości zabieranych z szamba ścieków.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 8 głosów, przy 5 głosach 

"przeciw" i 1 wstrzymującym się.  
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/148/2008 w sprawie zmiany górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych stanowiących 
własność Miasta Dęblin. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa przedstawił 

projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że projekt został przygotowany, aby 

ujednolicić obowiązujące przepisy i zwiększyć możliwości decyzyjne Burmistrza przy 

wynajmowaniu lokali.  

 

Przewodniczący komisji branżowych przedstawili opinie: 

Komisja Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - opinia pozytywna.  

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/149/2008 w sprawie zasad wynajmowania lokali 
użytkowych stanowiących własność Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta Dęblin dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego za 2007 r. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński przedstawił projekt uchwały (stanowi 

załącznik) i poinformował, że dodatkowym wynagrodzeniem dla Burmistrza Miasta jest tzw. 

"trzynasta pensja" - wynika to z ustawy. Kwota za 2007 r. wynosi 8.097 zł. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/150/2008 w sprawie przyznania Burmistrzowi Miasta 
Dęblin dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2007 r. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 6f. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Miasto Dęblin na 2008 r. 
 

Pani Beata Siedlecka - radca prawny Urzędu Miasta poinformowała, że Urząd Wojewódzki  

w Lublinie poinformował, że wszczął postępowanie odnośnie przedmiotowej uchwały w zakresie 

unieważnienia dwóch zapisów uchwały.  

 Zakwestionowany został zapis § 7 ust. 6 regulaminu, w którym Rada Miasta ustaliła, iż 
wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe przydzielone w planie organizacyjnym nie przysługuje 

za dni, w których nauczyciel nie realizuje zajęć z powodu przerw przewidzianych przepisami  

o organizacji roku szkolnego a także za dzień rozpoczęcia i zakończenia roku szkolnego oraz za dni 

usprawiedliwionej nieobecności w pracy. Natomiast Organ Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego stanął 
na stanowisku, że zgodnie z ustawą - Karta Nauczyciela - Rada nie może wskazywać dni, za które 

nie przysługuje wynagrodzenie, a jedynie może ustalić warunki obliczania i wypłacania należnych 

kwot.  

 Ponadto Organ Nadzoru zakwestionował § 10 ust. 2 regulaminu dotyczący dodatku za pracę 
w warunkach szkodliwych dla zdrowia, ponieważ od dnia 1 stycznia 2007 roku nauczycielowi nie 

przysługuje dodatek za pracę w szkodliwych dla zdrowia warunkach.  

 W przedłożonym projekcie uchwały zmieniającej skreślono w całości § 10, w § 7 skreślony 

został ust. 6, natomiast w § 9 wprowadzony został ust. 2 określający kompetencje przyznawania 

dodatków za trudne warunki pracy.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

� radny Henryk Wiejak, który zapytał czy nie można by było przełożyć rozpatrywanie projektu 

uchwały na następną sesję, po dokładnym przeanalizowaniu na komisji. Poprosił również  
o dołączanie uchwały przyjętej przy projekcie uchwały zmieniającej. 

W odpowiedzi Pani Siedlecka wyjaśniła, że zgodnie z przepisami Organ Nadzoru ma 30 dni od daty 

wszczęcia postępowania nadzorczego do wydania postanowienia o unieważnienie zapisu. 

Zawiadomienie wpłynęło w dniu 14 lutego a więc 14 marca zostanie podjęta decyzja  

o unieważnieniu zapisów, tak więc w dniu dzisiejszym jest jedyna możliwość dokonania zmiany  

w regulaminie w taki sposób, aby Organ Nadzoru nie musiał tego wykonywać.  
 

� Radny Henryk Brożyna poprosił o przybliżenie definicji dodatków za trudne warunki pracy. 
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W odpowiedzi Pani Siedlecka przytoczyła § 9 regulaminu mówiący, w jakiej wielkości i za 

realizację jakich zadań przysługuje dodatek za trudną pracę.  
 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXIII/151/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Miasto Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7. 
Wolne wnioski. 
 

Radny Adam Cenkiel zwrócił się z prośbą o interpretację nieobecności na części sesji radnych: 

Waldemara Potyry i Krzysztofa Karbowskiego. 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że obydwaj radni zwracali się do niego z prośbą o pozwolenie 

opuszczenia czasowego sesji Rady. Radny Potyra musiał stawić się w Sądzie, natomiast radny 

Karbowski załatwia bardzo pilne sprawy związane z promocją miasta. 

 

Ad. pkt 8. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� Dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− Uprzątnięcie terenu po inwestycji budowy sieci gazowej - będzie wystąpienie do wykonawcy o 

uprzątniecie pozostałości opakowań po wykonaniu zadania, jak również do Zarządu Dróg 

Powiatowych o uporządkowanie poboczy; 

− Wyrwa w wale nad Wisłą - zostanie zlokalizowana i będzie wystąpienie o naprawę. 
� Dla radnego Henryka Wiejaka: 

− Wyrównanie pobocza i ścięcie karp przy ulicy Stężyckiej - drzewa zostały już wycięte, 

natomiast prace nie zostały jeszcze zakończone. Jeśli chodzi o wyrównanie pobocza - dobrze się 
stało, że chodnik został podniesiony, ponieważ od kilku lat była tam zastoina wodna a obecnie 

nie będzie z tym problemu. 

� Dla radnego Krzysztofa Karbowskiego; 

− Wieszanie ogłoszeń na drzewach - uwaga jest słuszna i będą podjęte działania, aby 

wyeliminować takie procedury; 

− Likwidacja dzikich wysypisk śmieci - dzikie wysypiska są likwidowane sukcesywnie w miarę 
ich zgłaszania; 

− Likwidacja zastoin wodnych - nie przewidywane są w budżecie miasta żadne środki na ten cel, 

problem będzie likwidowany przy modernizacji drogi krajowej nr 48 (odpowiedź była udzielana 

już dwukrotnie na to pytanie); 

− Podcięcie drzew - będzie sprawdzenie i ewentualne wystąpienie do zarządcy drogi, ale 

prawdopodobnie większość drzew po stronie nieparzystej ulicy Warszawskiej zostanie wycięta 

w celu lokalizacji chodnika i ścieżki rowerowej; 

− Zgłoszenie kandydata na ambasadora województwa - zgłaszając wniosek powinien być 
wskazany również kandydat; 

− Zmiany w regulaminach - jeśli chodzi o proste przełożenie zarząd na inne organy, to wynika z 

zapisów ustaw i nie ma potrzeby zmiany regulaminów; 



 

______________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXIII z sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 26 lutego 2008 r. 

15 

− Zebranie zdewastowanych betonowych taboretów - zostanie wykonany przegląd ławek  

i taboretów a zdewastowane urządzenia będą zdemontowane; 

− Kto brał udział w opracowaniu strategii powiatu - strategię powiatu opracowuje 

prawdopodobnie firma z zewnątrz, na pewno nie bierze w tym udziału żaden pracownik Urzędu 

Miasta Dęblina, natomiast przekazane zostały zamierzenia inwestycyjne i wnioski co do 

realizacji zadań powiatu na terenie Dęblina; 

− Podłączanie przyłączy kanalizacyjnych - w dniu dzisiejszym zostały zakończone prace  

z podłączaniem przyłączy kanalizacyjnych do kanalizacji. 

� Dla radnego Andrzeja Banasia: 

− Zaproszenie dyrektora szpitala na sesję Rady - Burmistrz zgadza się z wnioskiem, że dyrektor 

szpitala powinien zostać zaproszony na sesję Rady. 

− Nieodpłatne przekazywanie drzew z wycinki dla OSP- Masów - były wystąpienia z takim 

wnioskiem i część drzew była już pozyskana przez OSP, w miarę możliwości będzie wniosek 

realizowany. 

 

Radny Adam Cenkiel zauważył, że radny Karbowski został zwolniony rzekomo do powiatu w celu 

ustalania strategii powiatu, ale nikt dawał mu pełnomocnictwa ani żadnych upoważnień. 
 

Radny Waldemar Warenica - w uzupełnieniu swojej wypowiedzi odnośnie szpitala poinformował, 

że nie dość, iż pododdział kardiologiczny nie został rozwiazany, to został stworzony nowy 

pododdział opieki paliatywnej, czyli opieki długotrwałej. Jest zakupywany również nowy sprzęt do 

szpitala. 

 

Ad. pkt 9. 
Zatwierdzenie protokółu z XXII sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu uwagi ani wnioski, przystąpiono do głosowania zatwierdzenia 

protokółu z XXII sesji Rady Miasta.  

 

W głosowaniu brało 14 radnych. „Za” przyjęciem protokółu z XXII sesji było 14 radnych.  

Rada Miasta przyjęła protokół z XXII sesji. 

 

Ad. pkt 10. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XXIII sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokółowała: 

 

Regina Rodzik  

 

 

 


